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Beantwoording van de vragen 
Vraag 1. Klopt het dat de afhandeling van de vergunningaanvraag achterloopt door een tekort aan gekwalificeerde 
medewerkers? 
Antwoord 1: Het klopt dat er een tekort aan gekwalificeerde medewerkers is geweest door ziekte en het niet ingevuld 
krijgen van vacatures in 2023. Dit is echter niet de enige reden. We hebben ook te maken met externe adviseurs, zoals 
de provincie en de omgevingsdienst. Ook zij hebben tijd nodig om hun adviezen te geven.  
 
Vraag 2. Wat is de stand van zaken van de afhandeling van de vergunning? Met andere woorden, wanneer verwacht het 
college dat de aanvraag is afgerond? 
Antwoord 2: Momenteel wachten we op aanvullingen van de aanvrager, deze moeten opnieuw langs onze adviseurs. Op 
zijn vroegst kunnen we de vergunning verstrekken voor het einde van het jaar.  
 
Vraag 3. Is het college ook van mening dat het de Zonnegaard Lievaart belangrijk is om de doelstellingen van de 
energietransitie te realiseren, dus ook voor onze gemeente belangrijk is? 
Antwoord 3: We zijn ons daarvan bewust en daarom hebben we hier ook prioriteit aan gegeven.  
 
Vraag 4. Welke mogelijkheden zijn er om de vergunningaanvraag met prioriteit af te handelen zodat de voortgang en de 
uitvoering van het project niet in gevaar komen? 
Antwoord 4: We geven al prioriteit aan deze vergunningaanvraag en hebben onze adviseurs ook gevraagd hier met 
urgentie naar te kijken.  
 
Vraag 5. Is het college bereid om deze mogelijkheden te benutten? 
Antwoord 5: Ja.  
 
Vraag 6. Is het college ervan op de hoogte dat de datum van de vergunningverlening belangrijk is voor de aanvraag van 
de SDE-subsidie (stimulering duurzame energie) en de trage afhandeling van de vergunningaanvraag zowel de aanvraag 
van de subsidie als de realisatie van het project in gevaar brengt? 
Antwoord 6: Ja.   
 
Vraag 7. Gezien het feit dat in het negatieve scenario dit ook nadelig is voor onze gemeente, wat doet het college eraan 
om dit scenario te voorkomen? 
Antwoord 7: Zie het antwoord op vraag 4.   
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